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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2016/17:800 Stödboende för ungdomar

Riktlinjerna för HVB-hem och stödboende skiljer sig åt. Det innebär i dag att 
om två killar som har fyllt 18 år och har delat rum på ett HVB-hem i morgon 
ska flytta till en lägenhet, kan de inte längre dela rum enligt riktlinjerna för 
stödboende. Den här lagstiftningen gör det svårt för kommunerna att anordna 
boenden, inte minst med tanke på den bostadskris som råder i landet och att de 
som redan står i bostadskö eller vill flytta hemifrån också måste ha en möjlighet 
att få boenden.

I dag gäller att man kan dela rum på HVB-hem men inte inom stödboende. 
Detta bör ändras. Vid placeringen i delade rum ska individuella hänsyn tas till 
vilka som kan dela rum.

Därför vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér: 

Avser statsrådet att ta initiativ till en snabb lagändring, så att personer även kan 
dela rum i stödboende?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-03
Besvaras senast
2017-02-15 kl. 12.00


